
 
 
 
 

Protokoll 
Styrelsemöte onsdagen den 14 juni 2017 
Kl. 19.00, Nävestakyrkan 
 
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Lisbeth Larsson (LL), Elin Tärnqvist (ET), Jörgen Örnberg (JÖ) och Jonas 
Lundkvist (JL).  
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med bön och sedan delade ET sina svar på frågorna: Vad är du tacksam för? Vad är en 
utmaning i ditt liv just nu? och Hur har du det med Gud? Efter det bad vi för varandra och för mötet. 
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes med tillägg. 
 
4. Föregående protokoll 
Protokollet lades till handlingarna efter genomgång.  
 
5. Jonas 
KSR: JL har varit inbjuden till ett möte med Kumla samkristna råd, en samling av kyrkorna i Kumla för 

Kumla. JL var kallad utifrån en fråga om Nävestakyrkan vill vara med där. JL bedömer att det är en bra 

gemenskap, men att vi vill finnas till för Ekeby, snarare än för Kumla, vilket styrelsen också beslutade. 

JL meddelar KSR detta.  

 

Nävesta tweens: LL och JL träffade den 13/6 Susanne och Gustaf Bronegård och talade om arbetet 

bland låg- och mellanstadiebarn. En planering är gjord för fyra samlingar under hösten med aktivitet, 

andakt, fika. 

 

Inför höstens gudstjänster: JL lyfte frågan om predikoteman till hösten och uppmanade styrelsen att 

fundera på behov och önskemål och att meddela detta.  

 
6. Diakoni 
Programrådets planering för hösten: JL redogjorde för en planering inför sommarens böner hemma 
hos varandra. 
Datumet för grillfesten byttes utifrån att det krockar med en fest i församlingen och med 
Kumlakalaset. Vi har nu istället grillfesten den 19 augusti, bönedag den 26 augusti och gudstjänst den 
27 augusti. 
 
Grillfest aktiviteter och ansvar: Samtal fördes om vilka aktiviteter vi vill ha vilka som kan tillfrågas om 
att anordna dessa. Vi pratade om  

• Musik – Samuel Olofsson tillfrågas om musikkontakter 

• Hoppborg – Gustaf Bronegård tillfrågas om att boka hoppborg. 

• Ridning – EvaLott Sörsäter Olsson tillfrågas om att boka hästar 

NÄVESTAKYRKAN 

 



• Grillningen – Elisabeth Lithell undersöker möjligheterna att hitta en kontakt för at köpa 
hamburgare.  

• Perras äventyr – Ann Davidsson tillfrågar arrangörerna om att hitta något för tonåringar.  
 
 
Våra asylsökande: Med glädje ser vi nu att de två familjer vi haft mest kontakt med har fått 
permanent uppehållstillstånd. RD redogjorde för boendesituationen för dessa familjer och för 
processen runt sysselsättning. Beslut fattades om att försöka erbjuda praktikplats i kyrkan för att 
göra en del praktiskt arbete under några veckor efter semestern med JL som handledare.  
 
7. Administration & fastighet 
Kassan: SO redovisade att vi hade intäkter på 216 076kr, och kostnader på 189 661kr, vilket ger ett 
resultat på 26 415kr. 
 
Ombyggnad cafédelen, kostnadskalkyl: RD redogjorde för församlingsmötets beslut och fortsatta 
tankar utifrån detta. Samtal fördes om hur vi kan få fram en kostnadskalkyl för detta. Ett antal 
byggare behandlades. RD gör ett underlag för detta och går vidare med att kontakta fyra olika 
byggare.  
 
Bidrag till ombyggnationen: Det finns i Equmeniakyrkan möjlighet att söka bidrag för 
lokalupprustning. JL och RD gör ett underlag för att söka detta.  
   
Brandskydd: JÖ har gjort en tavla för utrymningsinformation som tillsammans med en skylt för 
uppsamlingsplats sätts upp.  
 
8. Övriga frågor 
Inga övriga frågor fanns.  
 
10. Nästa sammanträde 
Onsdagen den 2 augusti kl 19, med fokus på grillfesten.  
 
11. Avslutning 
Mötet avslutades. 
 
 
 
 
 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson   Sekr: Jonas Lundkvist 


